
Kære alle medlemmer af pendlergruppen. 
  
Vedhæftet modtager i min PowerPoint med kommentarer til dagens generalforsamling i 

Passagerforening - den finder sted kl. 19 på Biblioteket i Rønne . 
  
Desværre nåede vi heller ikke i år at holde et egentligt pendlergruppe-møde, men vi var dog nogle 
få stykker, som mødtes til rundvisning i lufthavnen i sidste uge. Mere herom følger snarest - jeg 
skal lige have produceret en lille virtuel rundvisning. 
Som I kan se i orienteringen, så har der ikke været kandidater til næstlederposten i gruppen - 
tilbage sommeren 2014 skrev Bjørn Carlsen ud for at høre om der var nogen, som kunne tænke sig 
at være ambassadør med henblik på at blive næstleder eftersom Kim Kettner havde meddelt at 
han desværre måtte forlade posten pga. travlhed. Skulle der nu sidde en i blandt jer, som gerne vil 
sparre med mig om pendleropgaverne (udover ambassadørerne), så skrive endelig! Jeg fortsætter 
som leder i to år og repræsenterer dermed fortsat pendlerne i bestyrelsen i Passagerforeningen. 
  
Er der kommentarer, modtager dem gerne - både inden og efter generalforsamlingen! 
  
Ellers vil jeg ønske jer god pendling og god arbejdslyst!  
Vi ses i luften eller på færgen! - eller måske til et arrangement i Passagerforeningens regi? 

  
De bedste hilsner 
Ann 

  
  
 
 


